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Innleiing
Uttalen blir gjeven
¤ Personleg
Opplysningar om innsendaren
Førenamn

Sigmunn
Etternamn

Rørvik
Adresse

Sleirsvegen 261
Postnummer

5986
Poststad

HOSTELAND
Telefon

97199087
E-post

sigmunn.rorvik@gmail.com
Opplysningar om føretak/lag/foreining

Uttale
Har du/dere fått høyringssaka i adressert sending frå kommunen
¤ Nei
Namnet på høyringssaka

Intensjonsavtale ,for samanslåing av kommunar
Høyringsbrevet frå kommunen er datert

Saksnr./ref.nr.

Uttale til saka

Er av den oppfatning at samanslåing av alle kommunane i Norhordland ,ikkje er i den beste samhandlinga mellom
Masfjorden og resten av kommunane . Dette avdi eg ser for meg at , pengar frå vasskrafta vi har i kommunen ,vil
fara ut av kommunen i fleire tilfeller enn vi får beholde . Greit nok at det er vedtak i formannskap /kommunestyret
om å setja av pengar i fond,på førehand av samanslåinga. Javel , kva vil det sei ? Ikkje mykje ,truleg vert det i det
samordna store alternativet ,teke initiativ til å løyse ut desse fonda . Det trengs nok berre eit nytt vedtak i det nye
styresettet, for å løyse opp eit slikt fond . I verste fall vil dei nok ta vegen om departement /fylkesmann ,så vil dei
pengane vere blåst til andre føremål ,enn først tiltenkt . Vi i Masfjorden vil heller ikkje verte høyrde,fleire
samanhengar ,avdi vi er rett og slett i minoritet i det nye store alternativet.   Det alternativet med samanslåing med
Gulen kommune er noko bedre . Men navnet på den samanslegne kommunen ,vil eg heller overlate til ei
folkeavstemming. Gjerne med ein utlyst navne konkurranse i forkant . Aller helst hadde eg og sett ,at vi hadde fått
med oss Modalen og Høyanger sørside også . Gjerne og ei grensregulering med Lindås kommune. Trekke ei linje
frå dagens grense ved Kjekallen og vidare inn til Ostereidet . Dette ville då gitt oss fellesgrense i større grad enn no
,med Modalen . Trur heller ikkje at oppsitjarane inne på Romarheim ,Eikefet ,Vike ,hadde hatt noko mykje i mot det
. Regionen ville då ha blitt den rikaste på ressursar i heile området . Turisme , vasskraft , industri, jord og skogbruk.
Men det gjerne Beste alternativet er jo ikkje med i denne høyringa . Det er at vi kan verte ståande som suveren
kommune ,aleine . Det vil i ei slik eining vere enklare å implementere nye forordninger ,som vil komme . Aleine vil
vera det beste .


